
 

 
 

Kommunstyrelsens ekonomi- och 
trygghetsutskott 

  

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-08-23 

§ 5 
Ny multihall på Vårbergs IP, del av Skärholmen 2:1  
KS 2023/710 
 

Beslut  
1. Fastighetsnämnden medges rätt att utreda förutsättningarna 

för projekt Ny multihall på Vårbergs IP, Skärholmen 2:1, 
som underlag till ett kommande inriktningsbeslut med en 
beräknad utredningsutgift upp till 45 miljoner kronor. 

2.  Utgifterna för år 2023 ska rymmas inom nämndens 
investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas i 
budget för 2024. 

 

Reservationer 
Borgarrådet Fjellner (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget förslag. 
  

Ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 20 juni 2023 
behandlas. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att ekonomi- och trygghetsutskottet beslutar 
enligt stadsledningskontorets förslag till beslut. 
  
Borgarrådet Fjellner (M) föreslår att ekonomi- och 
trygghetsutskottet beslutar enligt Moderaternas förslag till beslut 
enligt följande. 

1. Att avslå stadsledningskontorets förslag till beslut. 
2. Att projektets inriktning fortsatt ska vara att multihallen 

uppförs av en extern aktör, i enlighet med den tidigare 
beslutade inriktningen. 

3. Att därutöver anföra. 
Tyvärr konstaterar vi att vänsterstyret har beslutat att staden 
övertar projektet i egen regi, i strid med det beslut som den 
grönblå majoriteten fattade under förra mandatperioden i 
såväl idrottsnämnden som i fastighetsnämnden. Tillsammans 
med externa aktörer kan staden öka de totala investeringarna i 
idrottsanläggningar och få fram fler anläggningar snabbare. 
Detta samtidigt som staden minskar sin finansiella risk och 
högre investeringskostnader, som även medför ökade 
räntekostnader. Hur investeringarna finansieras får givetvis 
effekt på stadens ekonomi då utfallet för finansiella mål 
påverkas. Vi beklagar därför att de pilotprojekt som 
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initierades under förra mandatperioden nu avbryts av 
vänsterstyret. Det gör att den samlade investeringstakten i 
idrottsanläggningar blir lägre än om privata aktörer tillåts 
vara med. I slutändan är det stockholmarna och 
idrottsföreningarna som drabbas.  

  

Beslutsordning 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att ekonomi- 
och trygghetsutskottet beslutar enligt stadsledningskontorets 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 KS 2023/710-2 (Godkänd - R 1) KS 2023/710 
Tjänsutlåtande - Ny multihall på Vårbergs IP, del av 
Skärholmen 2:1. Utredningsbeslut 

 KS 2023/710-1 Framställan från Fastighetsnämnden 
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